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Dzieje się!!! 

 

W dniu 04.04.2023 r odbyło się kolejne posiedzeniu parlamentarnego 

"Zespołu d/s zaopatrzenia emerytalnego żołnierzy i funkcjonariuszy".  

W posiedzeniu udział brali parlamentarzyści (A. Rozenek, M. Suchoń oraz  

R. Kwiatkowski). FEDERACJĘ reprezentowali (H Budzyński, T. Aksamit oraz 

A. Adamczyk).  

Tematem posiedzenia było "Omówienie sytuacji emerytów mundurowych 

z Zarządem FSSM RP). 

 

Henryk Budzyński w swoim wystąpieniu podkreślił, że zmiany dokonane 

we władzach Federacji nie zmieniają nic z przyjętych Uchwałą Programową 

celach działania: 

 

• obrona godności żołnierza i funkcjonariusza  

• przestrzegania praw nabytych żołnierzy w stanie spoczynku oraz   

emerytowanych funkcjonariuszy 

• kultywowania tradycji formacji mundurowych Rzeczypospolitej 

 

Aktualnie działania koncentrujemy na pomocy funkcjonariuszom dotkniętych 

"ustawą represyjną". Nie zapominamy również o przygotowaniu rozwiązań 

prawnych, które usuną tę haniebną ustawę z porządku prawnego. 

 

Andrzej Adamczyk przedstawił bieżącą sytuację w sądach okręgowych  

i apelacyjnych. Krystalizuje się "linia orzecznicza" w sądach powszechnych, 

każdy przypadek jest rozpatrywany oddzielnie. Odnotowujemy także przypadki 

ignorowania przez neosędziów "wskazówek" SN, których udzielił na pytanie 

jednego z sądów. Przedłuża to znacznie dochodzenie roszczeń że strony 

"okradzionych" funkcjonariuszy. 

 

Tatiana Aksamit zwróciła uwagę na "przewlekłość" toczących się 

postępowań przed sądami. Szacujemy, że około 18.000 spraw nie przeszło jeszcze 



przez przez SO. Wydłuża się również czas oczekiwania na rozpatrzenie apelacji 

z około roku do półtora roku. 

 

Uczestnicy posiedzenia wyrazili zdanie: 

 

• w posiedzeniach Zespołu winni brać udział przedstawiciele zarówno 

emerytów oraz będących w służbie żołnierzy I funkcjonariuszy, 

• przygotować propozycję rozwiązań tzw."gwarancji państwa" dla 

mundurowych zarówno dotyczących uposażeń jak i świadczeń emerytalno-

rentowych 

• "stabilizacja" w zakresie kariery zawodowej oraz uzyskanych po przejsciu 

w stan spoczynku świadczeń (emerytura, zatrudnienie) to podstawa. 

• rozwiązania MUSZĄ być kompleksowe dla całej sfery "państwowej" a nie 

kastowe (prezes SN skierowała pytanie w sprawie dodatkowej emerytury 

dla sędziów) 

 

Wszyscy uczestnicy zgodzili się, że tematów jest bardzo dużo dlatego jeszcze 

przed wyborami należy przygotować co najmniej dwa posiedzenia. 

Przedstawiciele FSSM zobowiązali się do końca kwietnia przesłać 

Przewodniczącemu Zespołu Andrzejowi Rozenkowi LISTĘ PROBLEMÓW  

oraz propozycji rozwiązań. 

 


